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To:

JER EEE inten
From: CAI.

Sent: Wed 3/25/2020 7:06:38 PM

Subject. RE: Verslag belafspraak en 25 maart 15:30

Received: Wed 3/25/2020 7:06:38 PM

Interessant!

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van: [IEEESEN BERER& minbuza n>
Datum: woensdag 25 mrt. 2020 6:51 PM

Aan: ; @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Verslag belafspraak en Scheijgrond) 25 maart 15:30

Ik stuur je dit gesprek 5.1.2 Toe Philips vertrouwelijk door mochtje dit bericht niet Van BZ al hebben ontvangen.
Goed dat ook dit weet

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [IESECEEE BERET minbuza.nl>
Datum: woensda

ti

trom: IERIE EEE 0 nb.

Sent: woensdag 25 maart 2020 17:45

@minbuza.nl>;[EEE
@minbuza.nl>; Lenferink, Miriam

@minbuza.nl>;

Goedemiddag allen,



111954

Hierbij ter informatie het verslag van het gesprek tussen Een Philips dat vanmiddag plaatsvond.

Met vriendelijke groet,

+H

Aandachtspunten
e Naar verwachting wordt vandaag of morgen meer bekend over een deal tussen Philips en de VS over levering van

beademingsapparatuur. Op dit moment is geen politieke interventie door Nederland nodig volgens Philips. Na

bekendmaking van de deal zal Philips ook meer communiceren over levering aan overige landen, waarbij het principe van

ethische allocatie leidend is.

. BEE «ite voor afspraken tussen de EU en andere landen over tarieven voor luchtvracht en mogelijkheden voor

luchtvervoer van kritische componenten.

¢ Zoweik--EEonderstreepten het belang van steun aan ontwikkelingslanden voor toegang tot medische

apparatuur en overige beschermingsmiddelen. Boat aan dit te verkennen.

Sere

fe. geeft bij aanvang van het gesprek aan om
—

afhankelijk van de behoefte van Philips
—

op politiek of ambtelijk niveau in

contact te treden met de VS over zorgen over de mogelijke inzet van de Defense Production Act. Volgens Philips is dat op

dit moment niet nodig.

Toename vraag naar en productie van medische apparatuur

e Philips ziet momenteel een gigantische stijging in de vraag naar beademingsapparatuur, monitors en in mindere mate

producten als X-rays en ultrasounds. Normaal produceren alle producten gezamenlijk enkele duizenden

beademingsapparaten per maand. Nu overschrijdt de vraag de honderdduizenden. Philips probeert de productiecapaciteit

de komende maanden te verviervoudigen of zelf te verzesvoudigen. Momenteel heeft Philips 2 fabrieken in de VS. Er

worden er nog 2 bijgebouwd. Ook wordt er in 3 shifts gewerkt.

De Defense Production Act en allocatie van medische apparatuur

. [5:12] 5.1.26 | stelt dat Philips aanvankelijk zorgen had over mogelijke inzet van de Defense Production Act in de VS gevolgen

voor ethische allocatie van medische apparaten. E geeft aan deze zorgen te delen.

* Philips heeft de afgelopen week sterk gelobbyd in de VS om via Wilbur Ross (State Secetary of Commerce) en Alex Azar

(State Secretary of Health and Human Services) tegengewicht te bieden aan Trump en handelsadviseur Peter Navarro. Dit

lijkt te werken. Philips heeft in contacten met de VS steeds benadrukt dat een enorme productieverhoging enkel mogelijk is

via open mondiale waardeketens. Daarnaast vindt cok productie buiten de VS plaats en zouden beperkende maatregelen

mogelijk tot escalatie leiden.

e Philips heeft volgens een goed voorstel gedaan aan het Witte Huis. Hier wordt nog over onderhandeld.

Hopelijk is de deal binnen 1 dag rond. De verwachting is dat deze veel media-aandacht krijgt.EB BEY ce-ft aan dat

hiermee voldoende productie zal overblijven voor de EU en rest van de wereld. Op dit moment is geen politieke interventie

vanuit Nederland nodig.

Zorgen Philips over opstelling EU

. had voor het gesprek met [f een VC met[EEE (vou) en andere producenten van medische

apparatuur, waar hij ook het belang van open waardeketens heeft benadrukt. VDL heeft bevestigd dat de EU waardeketens

open wil houden.

o Philips heeft ook gepleit voor opschorting van implementatie van de EU medical device regulation (EU 2017/745). VDL zou
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hebben bevestigd dat de Commissie een voorstel naar de Raad en het EP stuurt om deze een jaar uit te stellen.

Uit eerdere gesprekken met Handelscommissaris Hogan was bezorgd over de mogelijke protectionistische

opstelling van de EU. Deze zorgen zijn grotendeels weggenomen door de VC met VDL. E geeft aan in EU-verband ook

aandacht te zullen vragen voor het belang van open waardeketens, mede uit humanitair oogpunt. Een brief van Philips aan

VDL geeft volgens[f duidelijk de zorgen van Philips weer, die ff deelt.

Tarieven voor luchtvracht

. uitte ook zorgen over stijgende tarieven voor luchtvracht van medische apparatuur. Er is nog geen zicht op een

oplossing. gaf aan dat afspraken tussen de EU en VS, en EU en landen in Azié moeten worden gemaakt om

vluchten voor kritische componenten mogelijk te maken.

EU-vraag naar beademingsapparatuur

Philips zal op basis van ethische allocatie proberen om de hele wereld, waaronder de EU, te voorzien van

beademingsapparatuur. merkte hierbij op dat de order uit Nederland relatief laat —

vorige week donderdag of

vrijdag — was ingelegd. Philips heeft in contacten met VWS aangegeven te zullen helpen, maar heeft Nederland ook

aangeraden om orders te spreiden en ook bij andere producenten te bestellen. Pas na berichtgeving over de deal met de

VS kan Philips met nieuws over allocatie voor de EU en andere landen kamen.

Ondersteuning van ontwikkelingslanden

geeft aan dat ontwikkelingslanden weinig middelen hebben voor aanschaf van beademingsapparatuur. Er

zullen ook OS-middelen nodig zijn om ontwikkelingslanden te kunnen voorzien van beademingsapparatuur en overige

medische benodigdheden. Philips heeft dit ook met de WHO besproken. In EU-verband zou kunnen worden nagedacht

over noodhulp, mogelijk via een leveringsprogramma.

geeft aan dat ook met het oog op economische wederopbouw het belangrijk is om te waken voor protectionisme. Dit kan

averechts werken. Problemen zoals moeizame toelevering binnen waardeketens zijn niet de fout van globalisering, maar

mogelijk wel een reden om op een enigszins andere wijze met mondiale waardeketens om te gaan.

B geet aan dat in VN-verband een Humanitarian Response Plan van 2 miljard USD is gelanceerd. Een grote tak hiervan is

voor de bestrijding van COVID-19. Inschatting is dat zelfs wanneer het aantal getroffen mensen in ontwikkelingslanden niet

hoog zal zijn, de coronacrisis een enorme maatschappelijke impact zal hebben. E verkent om waar mogelijk middelen vrij te

maken, mede via het IMF en de Wereldbank. Gezien de economische effecten van de coronacrisis zal naar verwachting ook

op ODA gekort worden. Publiek-private samenwerking is dan ook van groot belang. geeft aan graag te kijken
hoe hierbij te kunnen helpen. E en spreken af om nauw contact te houden.

Help save paper! Do you really need to print this email?

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u 1s bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that 1s not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.


